
REFERAT - ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2018-2019
Grundejerforeningen Farumvænge

Mandag d. 28. oktober 2019,  Kl 19.30
Solvangskolen lokale 10

Der blev serveret kaffe/the, øl og vand.

8 personer mødte frem til årets generalforsamling, som var lovligt indkaldt.

1)  Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer:  Jens

Referent:  Søren

2)  Formandens beretning

Det forgangne år har været stille og roligt. Der er dog arbejdet med flere ting, bl.a. 
input fra sidste års generalforsamling.
-Nabohjælp skilte: Bestyrelsen har undersøgt muligheden for at sætte Nabohjælp 
skilte op. Konklusionen fra bestyrelsen er at hvis det skal gi mening med Nabohjælp 
skilte, så skal der stå skilte ved alle "indgange" til foreningen, hvilke er 10 skilte. 
Med en skilte pris på 350kr + stander mener vi der er for dyrt. DEsuden skal der 
indhentes godkendelse fra kommunen hvis der skal sættes skilte op på offentlig vej.
-"Cykelist fanger" ved stien ud til Farum Gydevej. Bestyrelsen mener ikke udgiften/
indsatsen står mål med gevisten ved at sætte en bom op.
-Facebook gruppe. Berstyrelsen har startet en lukket Facebookgruppe. Det 
anbefales at man melder sig til, da der her vil komme kommunikation relateret til 
foreningen. 
Lukket Facebookgruppe: "Grundejerforeningen Farumvænge"
-Girokortet. Da girokort er en unødig udgift for foreningen, har bestyrelsen besluttet 
at girokortet nu er erstattet af en seddel med indbetalingsinformation til kontingent. 
-Persondata. Bestyrelsen har udarbejdet et skriv omkring foreningens håntering af 
persondata, hvilket er lovpligtigt jf. persondata forordningen.

Tidligere på året sendte bestyrelse et infobrev ud med hensyn til hækklipning.

Vi har også afholdt vejfest i sommer. Et søndags frokost koncept, som faldt rigtig 
godt ud, både hvad angår fremmøde, vejret og ikke mindst stemningen. Stor tak til 
festudvalget.

Vores radonmåler er endnu engang udlånt.Den kan lånes ved henvendelse til 
formanden.

Endelig skal der nævnes at der pt er 2 huse i foreningen der er til salg.

 Formandens beretning blev godkendt.
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3)  Regnskab for 2018/2019
Regnskabet gennemgået og godkendt.

4)  Indkomne forslag
Ingen forslag


5)  Valg til bestyrelsen

6) Fastsættelse af kontingent
Nuværende kontingent på kr. 500 pr. år. fastholdes.

7) Eventuelt

Det blev nævnt at Lone fra Nordtoftevej 36, er gået bort efter kort tids sygdom.

Post Navn På valg i Periode

Formand Søren Bank Lutterodt 2019 2 år Genvalgt

Kasserer Jens Monrad Hansen 2020 2 år -

Bestyrelsesmedlem Henrik Eklund 2019 2 år Genvalgt

Bestyrelsesmedlem Pia Feldinger Vittov 2020 2 år -

Suppleant Jesper Beck Holm 2019 1 år Genvalgt

Revisor Lars Petersen 2019 1 år Genvalgt
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